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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/34 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-20 
Rijeka,  31. 12. 2019. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 10. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
10. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 30.12.2019. godine (ponedjeljak) s početkom u 

17:00 sati u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 Vesna Brusić 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 9. sjednice VMO Gornji Zamet održane 19.11.2019. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 
 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
 
1. Tekuća problematika 
2. Izvještaj realizirane programske aktivnosti Doček Djeda Božićnjaka 
3. Usvajanje programskih aktivnosti VMO Gornji Zamet za 2020. godinu 
4. Usvajanje Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2020. godinu 
5. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
1.1. Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Kovačević pozdravio je sve nazočne te vijećnike još jednom 
upoznao s problemom oborinskih voda u Ulici Milice Jadranić kod k.br. 25A. Gđa. Brusić opisala je 
Vijeću probleme s kojima se građani susreću prilikom kiša (pogotovo jakih i neprestanih), dugotrajnoj 
začepljenosti postojećeg upojnog bunara (koji je čišćen u mjesecu rujnu o.g. ali se stanje nije ni malo 
popravilo) te zamolila Vijeće za reakciju prema nadležnima. G. Kovačević naglasio je kako je ova 
problematika zajedno s fotografijama i dostavljenim video materijalom poplavljene javne gradske 
prometnice u nekoliko navrata prosljeđivana Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, TD Rijeka 
promet i KD VIK Rijeka. Od KD VIK Rijeka zaprimljeno je i službeno očitovanje na ovu temu: Za 
gradnju i održavanje oborinske odvodnje nadležni su vlasnici prometnica, odnosno jedinice lokalne 
samouprave. KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. Rijeka, temeljem sklopljenog Ugovora s Gradom 
Rijeka zaduženo je za redovno čišćenje i održavanje slivnika za odvodnju oborinskih voda. Iz VIK-a 
napominju kako u predmetnom dijelu ulice nema izgrađene mješovite kanalizacije, već je izgrađena 
sanitarna kanalizacija za čije je održavanje nadležan VIK, a na njoj nisu izvedeni, niti na nju smiju biti 
spojeni slivnici. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. U mjesecu siječnju organizirat 
će se terenski sastanak te od mjerodavnih zatražiti direktni izvid na terenu u prisustvu 
zainteresiranih građana kao i čim hitnije rješavanje problema oborinskih voda na predmetnoj 
lokaciji. 
 
1.2. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom e-mailu od strane TD Rijeka promet u kojem 
se navodi kako je na održanom sastanku u prostorijama Rijeka prometa tema bila preregulacija dijela 
Ulice Franje Pilepića Pavina iz dvosmjerne u jednosmjernu, koja je kao odobreni prometni zahvat 
izvršena ove godine. Preregulacija prometa dijela Ulice Franje Pilepića Pavina izvršena je na način 
da je od spoja s Ulicom Josipa Mohorića do spoja s Ulicom Soldanac promet prereguliran u 
jednosmjerni (smjer vožnje jug-sjever), pri čemu je Obručka ulica ušla u jednosmjerni dio predmetne 
ulice. G. Endi Radović, stanar Obručke ulice na sastanku je ukazao kako su stanari Obručke ulice 
tražili od MO Gornji Zamet u rujnu o.g. da se Obručka ulica izuzme iz jednosmjernog režima 
prometovanja zbog više razloga (otežano skretanje većih vozila i kamiona u Obručku ulicu i sl.), te je 
MO Gornji Zamet taj upit građana proslijedio TD Rijeka promet (7. sjednica VMO Gornji Zamet, AD 
1). S obzirom na novonastalu prometnu situaciju TD Rijeka promet od MO Gornji Zamet traži 
službeno očitovanje glede prijedloga da se dvosmjerni dio ulice Franje Pilepića Pavina produži do 
raskrižja s Obručkom ulicom (uključujući Obručku), te uputi službeni prijedlog za dodatnu 
preregulaciju.     
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Nakon kraće rasprave po 
predmetnoj prometnoj problematici, a uzimajući u obzir prijedlog građana Obruče ulice, kao i 
službeno zaprimljen zahtjev za predloženom dodatnom preregulacijom od strane Obiteljskog 
doma za starije i nemoćne osobe „Andrea“ Vijeće je donijelo jednoglasnu odluku da uvaži 
prijedlog građana i da se realizira modifikacija prometnog rješenja koje je trenutno na snazi, a 
to je da se dvosmjerni dio Ulice Franje Pilepića Pavina produži do raskrižja s Obručkom 
ulicom (uključujući Obručku).  
 
1.3. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o zaprimljenom predmetu firme „Građevinar“ d.o.o. Rijeka 
za uvrštavanjem Ulice Soldanac u prioritetne radove rekonstrukcije. Naime, kako stoji u zaprimljenom 
dopisu u Ulici Soldanac su pred dovršenjem dvije građevine s 12 stanova. Od MO Gornji Zamet traži 
se reagiranje za izgradnjom i rekonstrukcijom navedene ulice. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Kako su komunalni prioriteti 
MO Gornji Zamet za 2020. godinu usvojeni na prošloj sjednici, a u predmetnom zahtjevu se 
radi o obimu radova koji se kroz sredstva komunalnih prioriteta ne mogu realizirati na željeni 
način dopis će se proslijediti Gradu Rijeci, nadležnim Odjelima gradske uprave na službeno 
očitovanje i postupanje. 
  
1.4. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu građana za postavom dodatnog 
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kontejnera za komunalni otpad u Ulici Milice Jadranić (ispod Restorana Morčić), iznad samog 
raskrižja ulica Vladivoja i Milivoja Lenca, Josipa Mohorića i Milice Jadranić. Naime, prema 
informacijama dobivenim od strane građana oštećeni spremnik je uklonjen s lokacije prije 4-5 tjedana 
i nije vraćen. Od KD Čistoća zatražena je postava nedostajućeg kontejnera što je u kratkom roku 
realizirano.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
1.5. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o zaprimljenim informacijama od strane građana o 
novonastalom oštećenju na kolniku u Ulici Bože Starca Jurićeva kod k.br. 10. Prijava je odmah 
proslijeđena nadležnima, TD Rijeka promet te je na postupanje proslijeđena potrebna privremena 
sanacija hladnom asfaltnom masom predmetnog oštećenja kolnika do povoljnije vremenske prilike 
koja će omogućiti izvedbu trajne sanacije.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
1.6. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenim primjedbama građana na djelomično ili u 
potpunosti začepljene šahte za oborinske vode u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva. Problematika je 
proslijeđena nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav na postupanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
1.7. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom službenom očitovanju Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav na temu nezadovoljstva građana voznim redom autobusne linije br. 3 te 
narušenog standarda usluge javnog gradskog prijevoza građana Gornjeg Zameta i Grbaca. Nakon 
održanog sastanka predstavnika Odjela gradske uprave za komunalni sustav s predstavnicima KD 
Autototrolej (čemu je prethodio sastanak predsjednika VMO Gornji Zamet, g. Kovačevića s 
predstavnicima Odjela gradske uprave za komunalni sustav na ovu temu) ponovno je razmatrano 
stanje na gradskoj autobusnoj liniji br. 3, osobito stanje problematičnog okretanja autobusa iz smjera 
Ulice Milice Jadranić u Ulicu Josipa Mohorića na koje je Vijeće i ranije ukazivalo. Razmatrajući više 
varijanti utvrđeno je da je jedino zadovoljavajuće rješenje vraćanje u protokol trase starih linija 3 i 3A. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Nakon nekoliko ukazivanja 
Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i KD Autotrolej na ovu problematiku, zajedno s 
VMO Grbci od siječnja o.g., tj. ukidanja autobusne linije 3A Vijeće je nakon kratkog 
razmatranja odgovora nadležnih suglasno s predloženim rješenjem vraćanja u protokol trase 
starih autobusnih linija 3 i 3A te se nada da će ovim potezom bitno ublažiti opravdana 
negodovanja građana, korisnika usluga javnog prijevoza te ranije uvedenih restrikcija na ovim 
linijama. 
 
1.8. G. Mihajić obavijestio je vijećnike o uočenom oštećenom kontejneru sanitarnog čvora u Ulici 
Bogomira Ćikovića Marčeva pored sportskih terena. Oštećenje je odmah prijavljeno nadležnom 
Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. Prema informacijama dobivenim od strane nadležnih 
javni sanitarni čvor će do sanacije biti zatvoren za upotrebu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Od Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav zatražit će se postavljanje nadzorne kamere na predmetnom objektu radi 
sprječavanja njegovog daljnjeg oštećenja od strane nesavjesnih pojedinaca. 
 
1.9. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu građana za asfaltiranjem javne 
površine ispred zgrade na adresi Bože Starca Jurićeva 7. Prema zaprimljenim informacijama od 
strane građana ispred samog ulaza u zgradu nalazi se čestica u vlasništvu Grada Rijeke koja je u 
planovima označena kao pristupna cesta koja nikada do kraja nije dovršena.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Od Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav i Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem zatražiti će se službeno očitovanje o ovom predmetu. 
 
1.10. G. Zelenović obavijestio je vijećnike o dva uslijed bure prevrnuta kontejnera u Ulici Franje 
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Pilepića Pavina koja su nošena burom nizbrdo odnešena na lokaciju Franje Pilepića Pavina kod k.br. 
9, dok je originalna lokacija njihove postave predmetna ulica kod k.br. 44. Kao potencijalna opasnost 
u prometu ova situacija promptno je dojavljena komunalnom dežurstvu Grada Rijeke.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.11. G. Zelenović informirao je vijećnike o uočenim štakorima u Ulici Soldanac u blizini k.br. 51, 52 i 
60. Prijava je proslijeđena Odjelu gradske uprave za komunalni sustav te je izvršen izvid na terenu i 
poduzete potrebne mjere deratizacije. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.12. G. Kovačević informirao je vijećnike o urušavajućem zidu u Ulici Franje Pilepića Pavina kod 
k.br. 15 i 17. Upit za mogućnošću sanacije navedenog zida proslijeđen je nadležnom Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav. Zaprimljen je odgovor kako je izvršen očevid na terenu te uvid u 
zemljišne knjige. Odjel gradske uprave za komunalni sustav nije nadležan poduzeti hitne mjere 
osiguranja od rušenja niti izvesti radove sanacije budući da zid predstavlja obod okućnice u 
privatnom vlasništvu. Predmet je proslijeđen komunalnom redarstvu za postupanje po nadležnosti u 
dijelu ovlasti Građevinskih inspektora ako se utvrdi da se radi o zidu koji se smatra jednostavnom 
građevinom za čiju gradnju nije potrebna građevinska dozvola.   
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.13. G. Kovačević informirao je vijećnike o zamolbi građana za sanacijom asfalta dijela Ulice 
Soldanac, kod kućnog broja 26. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Zamolba je uzeta na 
razmatranje i uzet će se u obzir prilikom narednog raspolaganja raspoloživim financijskim 
sredstvima. 
 
AD 2 
 
G. Kovačević s vijećnicima se kratko osvrnuo na uspješnu realizaciju programske aktivnosti Doček 
Djeda Božićnjaka. Program je realiziran u subotu, 14. prosinca u velikoj dvorani Češkog doma T.G. 
Masaryka. Uz poučnu dječju predstavu pod nazivom „Vrtuljak želja“ u izvedbi Ri Teatra svoj 
prijavljenoj djeci podijeljeni su prigodni poklon paketi. 
 
Zaključak: Vijeće je zadovoljno realiziranom programskom aktivnošću Doček Djeda 
Božićnjaka. 
 
AD 3 
 
G. Kovačević obavijestio je vijećnike o potrebi usvajanja programskih aktivnosti VMO Gornji Zamet 
za 2020. godinu. Na temelju poslanih prijedloga u lipnju o.g. dobiveno je pozitivno mišljenja 
Povjerenstva za ocjenu programskih aktivnosti mjesnih odbora na području Grada Rijeke.  
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno usvojilo Program rada i programske aktivnosti za 2020. 
godinu a to su: Doček Zametskih zvončara i maškara, Birajmo najljepšu okućnicu, Križevica 
2020., Dani Mjesnog odbora i Doček Djeda Božićnjaka. 
 
AD 4 
 
G. Kovačević informirao je vijećnike o potrebi usvajanja Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 
2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu. Ukupan iznos Financijskog plana iznosi 23.650,00 
kn. Sukladno usvojenom Programu rada planira se organizirati 5 različitih programskih aktivnosti. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan VMO Gornji Zamet za 2020. godinu. 
 
 



 5 / 5 

 

AD 5 
 
G. Kovačević informirao je vijećnike kako zbog organizacijskih razloga u 2019. godini nisu realizirane 
sljedeće planirane programske aktivnosti: Izbor najljepše okućnice, Predavanje o uređenju okućnica i 
Glasilo MO-a. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18:30 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
         Predsjednik VMO Gornji Zamet  

       Krunoslav Kovačević 

 


